



PROTECTION GOGGLES



Cod. 25660

PROTECTION GOGGLES

They are a vital part of any infectious disease control program for eye protection. They provide a wide field of vision and excellent optical quality. Designed with top and side shields to protect eyes from every angle. They can fit all head sizes comfortably, and have superior optical clarity. Autoclavable.



Cod. 25663

HIGH PROTECTION GOGGLES

Protection against: droplets and splashes of liquids and high-speed particles at extreme temperature. Lateral protection. Protection against large dust particles ($>0.5 \mu$). Protection against optical radiation. Resistance to surface damage by fine particles. Eyes' fog resistant and anti scratch.



ESSE3 srl, Via Garibaldi 30
14022 Castelnuovo D.B. (AT)
Tel +39 011 99 27 706
Fax +39 011 99 27 506
e-mail esse3@chierinet.it
web: www.esse3-medical.com





LUNETTES DE PROTECTION



Cod. 25660

LUNETTES DE PROTECTION

Pour la protection oculaire, partie capitale de tout programme de contrôle des maladies infectieuses. Large champ de vision et excellentes qualités optiques. Écrans supérieur et latéraux pour protéger les yeux sous tous les angles. Convient pour toutes les tailles de tête, clarté optique supérieure. Autoclavables.



Cod. 25663

LUNETTES à HAUTE PROTECTION

Protection contre: gouttelettes, éclaboussures et particules à grande vitesse à des températures extrêmes. Protections latérales. Protection contre les grandes particules de poussière ($>0.5 \mu$). Protection contre les rayonnements optiques. Résistant aux dommages de surface créés par des particules fines. Résistants à la buée et anti-rayures.



ESSE3 srl, Via Garibaldi 30
14022 Castelnuovo D.B. (AT)
Tel +39 011 99 27 706
Fax +39 011 99 27 506
e-mail esse3@chierinet.it
web: www.esse3-medical.com

